

## Paint all metal fences, gates etc. at the NEC.

<p><b>Introduction</b></p> <p>The intent of this project paint all metal fences and gates, doors and other metal areas totaling (900 Sq.m.) located on guard booths (95 Sq.m.) on bollards and electric panels (70 Sq.m.), doors at the CAC1-3 (40 Sq.m.) at the NEC.</p> <p><u>Project term:</u> Time period of the project will be 20 calendar days from the day contract signed to deliverables date The time period of the project will not depend on off days and holidays</p> <p><u>Construction materials:</u> Construction materials shall be provided by contractor after FAC approved It is prohibited to use permanently or temporarily any materials which contents asbestos</p> <p><u>Tools, machines, vehicles, consumable materials and power:</u> Tools, machines, vehicles, consumable materials to be provided by contractor The Embassy will provide electrical power and technical water from stationary feeders</p> <p><u>Work safety:</u> Only safety training passed specialists and labors of contractor should be allowed to the project All the safety equipment shall be provided by contractor Contractor shall be responsible for emergency cases (body injury, fatal outcome, damage and corrosion of facilities) when conducting the project Contractor shall keep the construction site clean, clean the site at the end of each working day and clean totally at the end of the project for deliverables</p>	<p><b>Введение</b></p> <p>Целью проекта является покраска всех металлических ограждений, ворот, калиток (900 кв.м.), помещений для охраны (95 кв.м.), столбы, эл щиты (70 кв.м.), мет. двери в проходных (40 кв.м.)</p> <p><u>Срок проекта:</u> Срок проекта 20 календарных дней со дня подписания контракта до сдачи законченного объекта Срок проекта не будет зависеть от выходных и праздничных дней</p> <p><u>Строительные материалы:</u> Материалы предоставляет подрядчик по утверждению технического отдела посольство США Запрещается временное либо постоянное использование каких либо материалов имеющих в своем составе асбест</p> <p><u>Инструменты, техника, транспорт, расходные материалы и энергия:</u> Инструменты, техника, транспорт, расходные материалы предоставляет подрядчик Заказчик предоставит с стационарных источников электрическую энергию и не питьевую воду. <u>Техника безопасности работы:</u> Подрядчик допускает к проекту специалистов и рабочих прошедшие инструктированных по технике безопасности. Все средства техники безопасности предоставляет подрядчик. За чрезвычайные случаи и их последствия (телесные травмы либо фатальный исход, порча и разрушение строений) во время ведения данного проекта ответственность несет подрядчик Подрядчик обязуется соблюдать чистоту рабочего участка, чистить ее в конце</p>
---	--

<p style="text-align: center;"><b>Statement of Work</b></p>	<p style="text-align: center;"><b>Описание работ</b></p>
<p>A1. Survey of existing metal fences, gates and etc. for surfaces corrosion &amp; conditions.</p> <p>A2. Preparing the metal surfaces: cleaning them from dust, dirt and etc.</p> <p>A3. In case if there are the oil spots on the metal surface they should be removed with thinner.</p> <p>A4. All effected paint surfaces should be cleaned mechanically to prevent for future cracking of paint.</p> <p>A5. Prior to fundamental painting the places cleaned up mechanically should be primed by anticorrosion paint.</p> <p>A6. To paint use matt “BETEK” – Grau 25 L88-CO-HO – Gray color.</p> <p>A7. Two layer of paint should be applied.</p> <p>A8. When paint does not use air-painting-equipment. Finish will be clear without brush strokes or blemish visible.</p> <p>Note: All materials should be new and unused. Deliveries to the site materials shall be inspected and approved by Embassy in advance.</p> <p>The painting process shall be inspected by the authorized representative of the Embassy to determine that all work is being performed in satisfactory manner, and that all supplies are of acceptable quality and standards.</p>	<p>каждого рабочего дня и убрать генерально в конце проекта для сдачи.</p> <p>A1. Ознакомление, обследование металлических ограждений, поверхностей и определение объёма работ.</p> <p>A2. Подготовить металлические поверхности к покраске; очистив от пыли, грязи и т.п.</p> <p>A3. В случае если на металлической поверхности обнаружены масляные пятна то данные участки должны быть обезжирены растворителем.</p> <p>A4. Все повреждённые участки краски (покрытия) должны быть защищены механическим способом для предотвращения дальнейшего шелушения.</p> <p>A5. В местах где произведена механическая зачистка нанести антикоррозийную краску.</p> <p>A6. Для покраски должна быть использована матовая краска «BETEK» -Grau 25 L 88 – CO – HO - серого цвета.</p> <p>A7. Краска должна быть нанесена в два слоя.</p> <p>A8. Покраску производить без использования краскопульта.</p> <p>Примечание:. Все материалы должны быть новыми. Все материалы и оборудование должно быть проинспектировано и одобрено посольством.</p> <p>Процесс производства работ должны быть инспектированы чтобы удостовериться что все условия контракта выполнены полностью, качественно и соответствовали стандартам.</p>